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Vragen van het lid Westerveld (GroenLinks) aan de Minister voor Medische 
Zorg over zwemvaardigheden (ingezonden 30 maart 2018). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het rapport «Zwemlesaanbieders 2017» en het 
rapport «Meer zicht op verdrinkingen» van het Mulier Instituut?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het onwenselijk is dat kinderen met een migratieach-
tergrond en een lage sociaaleconomische status (SES) minder vaak een 
zwemdiploma halen? Bent u voornemens om hier gericht beleid voor op te 
stellen in het «water safety plan»? Zo ja, hoe ziet dat er uit en zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 3
Bent u bereid om Nederlanders met een migratieachtergrond actiever in te 
lichten over de Nederlandse gewoontes en gebruiken met betrekking tot 
zwemlessen, aangezien zij hier volgens het rapport minder goed van op de 
hoogte zijn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de zorgen van zwemlesaanbieders dat te weinig kinderen doorgaan 
met zwemmen tot zij een volledig zwemtraject hebben afgerond? In hoeverre 
heeft zwemles op school hier invloed op; hebben kinderen met zwemles op 
school vaker een volledig traject afgerond dan kinderen zonder zwemles op 
school?

1 https://www.nlzwemveilig.nl/content/twee-nieuwe-onderzoeken-zwemlesaanbieders-2017-en-
verdrinkingscijfers
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